
Дритан Абазовић:  Нема страха од повратка ДПС на власт. Грађани могу да буду релаксирани, ДПС се вратити неће
четвртак, 02 децембар 2021 10:21

 Нема страха од повратка ДПС (Демократска партија социјалиста) на власт, грађани
могу да буду релаксирани, ДПС се вратити неће, саопштио је данас предсједник
Грађанског покрета УРА Дритан Абазовић.

  

"Чекамо 10. децембар гдје ДФ (Демократски фронт) треба да саопшти нешто. Немам
нека спектакуларна очекивања. Ако је постојала партија која је од почетка подржавала
ову Владу то је УРА. Сваку иницијативу Владе је подржала, све акте ће подржати. Ако
неком требају специјалне гаранције никакве специјалне гаранције неће добити, посебно
ДФ. Наша политика је принципијелна од почетка до краја. Наши ставови су кристало
јасни. У овом тренутку се у Црној Гори ништа није промијенило у односу на два мјесеца
раније", навео је Абазовић.

  

Он је додао да сваки посланик у Скупштини има право да мисли шта хоће.

  

"Уопште ме не интересује шта мисли ДФ. Једино су они уцјењивали Владу", додао је он.
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Упитан да ли је за разговор са ДФ, Абазовић је рекао да ће видјети шта ће та партија
урадити 10. децембра.

  

"Што се тиче Медојевића, наш став је јасан. Они су направили договор између Демократа
и ДФ, не треба да чекају наш одговор јер је он стигао одавно. Шта ће ДФ да уради 10.
видјећемо. Ако им се иде на изборе ја то не бих искључио као опцију, мени је то чиста
опција. Ми се избора не плашимо. Та опција је толико чиста да не постоји чистија. А да
ћемо ставове усмјеравати на то шта жели ДФ или Медојевић, ја то не могу да
прихватим", казао је Абазовић.

  

Говорећи о ситуацији у Комбинату алуминијума Подгорица (КАП), Абазовић је казао да
ће о томе бити ријечи на сједници Владе.

  

"Влада је заказана за данас и вјероватно ће ресорни министар покренути ову тему.
Видјећемо да надјемо неку солуцију. Стање са енергетиком у свијету је нешто на шта ЦГ
не може да утиче, али ево да видимо шта су солуције", казао је он.

  

Управа Комбината алуминијума (КАП) најавила је својим радницима да се припреме за
постепено гашење ћелија у Електролизи, односно потпуног престанка производње
алуминијума од 15. децембра због високих цијена струју од 1. јануара када им истиче
постојећи уговор о снабдијевању са Електропривредом, објавиле су јутрос "Вијести".

  

(Вијести)
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